

## No. 17513. Multilateral

PROTOCOL ADDITIONAL TO THE GENEVA CONVENTIONS OF 12 AUGUST 1949 AND RELATING TO THE PROTECTION OF VICTIMS OF NON-INTERNATIONAL ARMED CONFLICTS (PROTOCOL II), GENEVA, 8 JUNE 1977 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1125, I-17513.*]

### ACCESSION\*

#### **Ethiopia**

*Deposit of instrument with the Government of Switzerland: 8 April 1994*

*Date of effect: 8 October 1994*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Switzerland, 8 November 2024*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

## N° 17513. Multilatéral

PROTOCOLE ADDITIONNEL AUX CONVENTIONS DE GENÈVE DU 12 AOÛT 1949 RELATIF À LA PROTECTION DES VICTIMES DES CONFLITS ARMÉS NON INTERNATIONAUX (PROTOCOLE II). GENÈVE, 8 JUIN 1977 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1125, I-17513.*]

### ADHÉSION\*

#### **Éthiopie**

*Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement suisse : 8 avril 1994*

*Date de prise d'effet : 8 octobre 1994*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Suisse, 8 novembre 2024*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.